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Arkadiusz Piasecki
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dr Marek Woitkowski
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Interpelacja

W sprawie wYkonania o5wietlenia przy ulicy Lipowej od numeru 29 do ulicy

Sarniej/Swietlanej

Szanowny Panie Prerydencie,

Wimieniumieszka6c6wosied|aMiche|inzamieszkujqcychu|iceLiPowqodnumeru29dou|icy

Sarniel/Swietlanei zwracam siq z uprzejma prosba o wykonanie oswietlenia. w zafqczeniu

przesylam odpowiedi z Urzqdu Miasta Wloclawek, pismo DT.7021.36.2022, kt6re otrzymalem od

mieszkanki. w pi6mie jest napisane, ie wniosek zostal ,,wpisany na listQ ulic nie posiadajecych

dotvchczaso6wiet|eniaibqdziezrealizowanywprzypadkunastqpnegozadaniazwiqzanegoz
budowa o6wietlenia ulic, jednak nie wczeSniej nii 2023 roku". Podiqte dziatania podwyiszE

poczucie bezpieczefstwa mieszkanc6w w tym mieiscu'

Z powaianiem


